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Ohlasy jezdců po úvodním měřeném testu na výstavišti 

Jan Kopecký: „Jelo se dobře. Tahle zkouška je letos o malinko delší a cíl je v klidnějším místě, není to 
tak ucpané jako každoročně. Teď to bude klasický Krumlov, přehnaly se nějaké bouřky, tak 
uvidíme, kolik toho spadlo a pokusíme se s tím poprat.“ 

Pontus Tidemand: „Zkouška nám sedla, ale v cíli jsme viděli na tabuli špatný čas, nevím proč. Teď 
nás čekají klasické testy, těším se na ně. Bude to dobrý trénink.“ 

Jan Černý: „Líbilo se mi to, ale obuli jsme měkčí kola, asi to nebylo úplně dobře. Trochu jsem se toho 
bál, ale dobré. Teď uvidíme, co udělá počasí a snad dobře obujeme. Budeme se snažit.“ 

Václav Pech: „Bylo to oproti Klatovům úplně perfektní. Měl jsem z toho strach, tam jsme ztratili 
deset, ale teď jen dvě vteřiny za Honzou. Je to pecka. Začínám tomu pomalu přicházet na chuť, ale 
teď se opravdu bojím toho deště.“ 

Jan Dohnal: „Bylo to na rozehřátí, mezi těmi obrubníky bylo třeba jet spíš opatrně. Mám obavy, co 
udělá počasí, nechtěl bych chytit vodu na nejtvrdším sliku, to bych nechtěl zažít.“ 

Roman Odložilík: „Jeli jsme s měkkým nastavením na mokro, takže jsme to proklouzali, ale v 
pohodě. Bude to těžké, ale doufám, že využiju ten test na Vyškově. Snad ano.“ 

Miroslav Jakeš: „Bylo to jako každý rok, pro diváky a hlavně někde neurvat kolo. Pro nás dobré, 
poprvé s Marcelou v závodním tempu. Diktovala suprově, myslím, že to tak bude pokračovat. Na 
dalších zkouškách bude asi pršet, mám z toho trochu respekt.“ 

Karel Trněný: „Pustili nám Vlčáka těsně před auto, kroužili jsme za ním a asi nás to stálo nějaké 
vteřinky, ale to není podstatné, rozhodovat se bude až na dalších zkouškách. Bude to úplně o 
něčem jiném. Hrozně se těším, 'miluju' tohle počasí, kdy nevím, co se stane.“ 

Martin Vlček: „Startéři startují moc blízko za sebou, já startoval, když se řítil Karel. Potíže byly už na 
shakedownu. Ale jinak dobré, rozhodovat se bude až v lese.“ 

Petter Kristiansem: „Bylo to hodně těžké, ale snažil jsem se. Neriskoval jsem a auto se zdálo lepší 
než na shakedownu. Jsem spokojený, ale opravdové vložky teprve přijdou. Předpovědi slibují déšť, 
tak uvidíme.“ 

Vojtěch Štajf: „Máme nějaký problém. Rozsvítila se nám tu nějaká chyba, nevím co, možná turbo, 
auto prostě nejede. Nemám s tím zkušenost.“ 

Karel Trojan: „Vše bylo v pořádku a technika taky funguje, pomalu se rozjíždíme. Mám trošku 
'větry' z počasí.“ 

Jarek Szeja: „Hodně zábavy, hodně bokem, prostě pro diváky. Skutečná rally začne teprve teď, už se 
na to těším. Pokud jde o počasí, ať prší, nebo ať je sucho, nic mezi, to nemám rád a můžeš vše 
prohrát bez vlastního přičinění.“ 
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Martin Březík: „V pohodě, jen jeden větší smyk pro diváky. Máme zprávy, že minimálně od poloviny 
třetí zkoušky pršelo, tak možná obuju mokré. Uvidíme.“ 

Václav Kopáček: „Bylo to hlavně pro diváky. Dávali jsme si pozor, aby jsme neudělali gumu a čas 
nebyl nejhorší. Budeme se snažit tak nějak pokračovat.“ 

Josef Semerád: „Půl roku jsem v tom neseděl, tak jsme začali opatrně. Musím se do toho dostat. 
Teď bude trochu loterie s pneumatikami, ale těšíme se na to. Je to možná nejtěžší soutěž sezóny, 
záludná, ale pěkná.“ 

Jaroslav Pešl: „Jeli jsme pomalu, protože nám mechanici nalili málo benzínu. Tím pádem auto 
nejelo.“ 

Robert Adolf: „Pneumatiky byly dobré, ale nastoupili jsme do toho s nějak velkou vervou a trefili 
jsme pravým předním kolem obrubník.“ 

Ondřej Bisaha: „Nemyslím si, že bych měl nějak špatnou fyzičku, ale jsem udýchaný ještě skoro dvě 
minuty po dojetí erzety. Budeme si z předokolky zvykat dýl, než jsem si myslel.“ 

Tomáš Růžička: „Bylo to rychlé, ani si to nepamatuju. Ale kola máme všechny, takže zatím jsem 
spokojený.“ 

Martin Koči: „Užili jsme si to. Hned ze šotoliny jsme na asfaltu, bavíme se a užíváme si to. Je to 
super pocit. Krumlov je jedna z nejtěžších, ale zároveň nejhezčích rally v Čechách, svou roli sehraje 
tradičně asi i počasí. Takže vše je jak má být.“ 

Patrik Rujbr: „Byli jsme o tři desetiny vteřiny rychlejší než Martin, takže jsme spokojení. Nevím, co 
nás dál čeká, honí se tam mračna, tak uvidíme.“ 

Václav Dunovský: „Myslím, že se to povedlo. Vyvarovali jsme se chyb a neztratili, takže dobré. I my 
máme těžkou hlavu z počasí. Budeme to teď řešit, jsme nachystaní na vše. Bude to Krumlov, těžký 
jako vždycky, mazec.“ 

Miroslav Janota: „Po těch letech jsem měl hodně obav, jak to budeme zvládat. Tahle zkouška je ale 
tradiční, tak jsem si to užil. Teď se uvidí, jak to bude s vodou na Jánu a Rožmitále, tam se to bude 
rozdávat.“ 

Marcel Tuček: „Bylo to strašně nervózní. Nevím proč, ale nesedí mi to. Uvidíme, jaké bude počasí, 
tady svítí, tam je černo.“ 
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